
Kommunfullmäktige 9 maj 2002 
 
Miljöpartiets yrkanden ärende 7 Årsredovisning 
 

• Uppdra åt kommunstyrelsen att årligen utvärdera effekterna av det implicita 
effektiviseringskrav som följer av att löner och priser samt peng och check räknas upp 
otillräckligt för att få en budget i balans för utbildningsnämnden och säkerställa att 
tillräckliga och ändamålsenliga åtgärder vidtas för en ekonomi i balans. 

 
• Uppdra åt fastighetsnämnden att utreda genomförande av en ny hyresmodell som innebär att 

konkurrensneutralitet skulle råda mellan kommunala och privata utförare. 
         

• Uppdra åt utbildningsnämnden att utreda hur verkställande av Skolpengsutredningen ska 
kunna tidigareläggas från 21 april 2021. 

 
Ruby Rosén 


